
Dagsorden til Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Jesper Clemmensen, Jonna Flensborg Nielsen, 
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 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og 

ansvarlig 

Indstilling Referat 

1. 1  Velkomst og 

godkendelse af referat 

fra sidst.  

B Jesper  Godkendt 

2.  Konstituering B Jesper Bestyrelsen skal have konstitueret sig. Formand: Jesper 
Næstformand: Klaus 

3.  Nyt fra huset 
 

O Anders 
Mette 
Knud 

Nyt fra huset 
 
Flemming pedel er gået på efterløn og Chris 
er startet her til august. 
Dem som mangler at sende et billede af sig 
selv til hjemmesiden, gør bare det ved 

lejlighed      

 
I forhold til Aula er vi ved at se på om man 
ikke skal være på samme gruppe i hele sin 

Vi går over til at man er på samme gruppe i sin 

børnehavetid. Det betyder at hvis man starter 

som Stjerner så hedder man det indtil man skal i 

skole. Det giver god mening med den nye 

struktur vi begynder at køre, samt at det spiller 

godt sammen med vores nye it-system Aula. 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



børnehavetid. Blandt andet i forhold til 
billeder vil det give god mening.  
 
På Legepladsen er vi i gang med at få 
etableret et legetårn og bålhuset er næsten 
færdigt. Ved vuggestuen er vi ved at lave 
sandkasse, og vi går i gang med 
barnevognsskur og hegn. 
 
Ellers er vi ved at være tilbage til normal drift 
igen. Hvilket forhåbentlig betyder et mere 
normalt børnehaveliv end det har været de 
sidste 1,5 år. 
Vi tænker at få afviklet nogle forældre møder 
her snart. Bare som opstarts, 
informationsmøder, og få hilst på hinanden. 
 
Aflevering og afhentning kommer til at 
foregå på følgende måde fremad: 
 
Nyt fra Stjernekøkkenet, aug 2021  

  
Efter ferie pause er hverdagen godt i 
gang igen.  
Vi har nogenlunde styr på, hvor hvilke 
børn spiser, og hvordan alle vores 
“specialbørn” er placeret.  
Teamet tæller nu:  
 Marianne på fuld tid, efter vikarperiode 
for Janni, sagde Marianne heldigvis ja 
tak til fortsat at lege med os, så hun er 
fast ansat fra 1. juli. Janni var sygemeldt 
fra dec 2020, og i juni indgik vi en 
fratrædelsesaftale med hende.  
Kavita: 32 timer, og vores faste 
ankerkvinde, der har styr på ufattelig 

Vi er opmærksom på Stjernenavnet. Hvordan 

giver vi børnene en følelse af at være blevet 

ældre/større. Det vil vi arbejde med. 

 

Planeterne er det 4 gruppe navn, når vi går over 

til ny struktur. 



mange detaljer. I Coronaperioden 
var Kavita på fuld tid, bl.a for at vaske 
legetøj fra vuggestuen.  
Caroline: EUX elev i 3. praktikperiode. I 
sidste praktikperiode var Caroline deltids 
sygemeldt, men nu er hun fuld og 
helt tilbage!   
Frederikke: EUX elev, nu på 3. og 
afsluttende skoleforløb som afsluttes 
med svendeprøve. Frederikke har lidt 
praktiktid tilbage hos os efterfølgende, så 
vi ser hende igen v juletid.  
Ane Marie: 16 timer, skånejob. Ane 
Marie var sygemeldt med en 
knæoperation før sommerferien, men er 
nu tilbage.  
  
Jeg ser frem til diskussion af div 

køkkenrelevante emner på mødet        

  
Mette  
Stjernekøkkenet  
  
 

 

4.  Forældremøder fremad D Knud Hvornår kan vi afholde dem? Vi holder forældremøder i september 

5.  De nye ”Mælkevejen-

børn” 

D/B Brian Jeg vil gerne snakke om de nye 
“Mælkevejen-børn”. Der har været en del 
rod omkring det og jeg hører en stor portion 

Vigtigt at få italesat hvordan tingene har hægt 
sammen det forgangne 1,5 år.  



frustration fra forældre over både 
normingen på en den kæmpe årgang, frem 
og tilbage flytninger osv. hvordan væbner vi 
os i denne sag og hvad skal der ske. 

Hvordan er det vi fremad kommer til at arbejde. 

6.  Sundt frokostmåltid - 

afstemning 

B Anders Frokosttilbud i institutionen. 

Sagsfremstilling: Folketinget har den 4. juni 
2010 vedtaget loven om fleksible 

frokostordninger i daginstitutioner. Hvad 
betyder denne lov? Alle børn skal fra senest 
1. august 2011 have et tilbud om et sundt 
frokostmåltid. Derefter skal der i 
bestyrelserne hvert 2. år tages fornyet 
beslutning herom. Dvs. i efteråret 2012 
gældende for 2013 og 2014, i efteråret 2014 
gældende for 2015 og 2016 og så fremdeles. 

Sundt frokost måltid 2021 - 2023 indstilles til 
endelig godkendelse. 

Godkendt! 

7.  For meget sukker? D/B Jonna Vi har fået flere henvendelser fra forældre 
omkring at de synes at vi serverer meget 
sukker for børnene. Både i de aktiviteter vi 
selv laver, fødselsdage, mad fra køkkenet 
m.m.  

Jeg vil gerne have en diskussion af om vi skal 
have ændret på noget eller om vi fortsætter 
som vi gør nu. 

Vi er ikke 0 sukker institution, men vi tænker over 
mængden af sukker til børnene, og opfordrer 
forældrene til at gøre det samme. 



8.  Forældrebetalt 

madordning 

O Anders Opfølgning Vi begynder at henvende os til dem som vi kan se 
ikke får betalt. Vi starter opgørelsen fra januar i 
år. 

Pengene er med til at sikre den pædagogiske 
drift. Da de penge vi ikke får ind skal findes på 
andre konti. Sidste år manglede vi 40.000 kr 

 

9.  Forældrekendskab 

opdateret 

D Anders / 
Jesper 

Er sat på pause i Corona tiden. Vi har aftalt at 
tage det op til dette møde. 

Vi går videre med at lave nogle arrangementer, 
hvor forældrene kan mødes og lære hinanden at 
kende, og være med til at give et 
tilknytningsforhold til Stjernen. 

Tina og Brian: Mælkevejen 12.10 

Karina, Klaus og Jesper: Satellitten 28.10 

Knud og Anders: Stjernerne: Nov. 

10.  Økonomi O Anders  Gennemgået 

11.  Bestyrelses protokollat 

vedr. regnskab til 

underskrift. 

O Anders  Underskrevet 

12.  Planlægning af 
bestyrelsesmøder 

B Jesper Lad os få møderne året ud lagt fast. 07.10.21 
07.12.21 – valg til best. Maj? 
09.02.22 
04.04.22 



13.  Billeder af bestyrelsen O Anders Der er stadig nogle der mangler at sende 
billeder til Anders, så det kan komme på 
hjemmesiden. 

 

14.  Mad bestillings side D Jesper Hjemmeside til bestilling af mad er meget 

gammeldags, og med nogle fejl. Skal den 

opdateres? 

Vi er nødt til se på vores bestillingssystem. Mette fik 

opgaven. 

Der er brug for mere overskuelighed? 

15.  Evt.     

 

 

 

 

 

 

Godkendt af: 

 

 

 

Jesper Clemmesen (Forældrerepræsentant)   Klaus Kristian Gyldenbrand (Forældrerepræsentant) 

 

 

 

Tina Madsen (Forældrerepræsentant)    Jonna Flensborg Nielsen (Personale repræsentant) 

 

 

 

Karina Murphy (Forældrerepræsentant)   Brian Nørgaard Albertsen (Forældrerepræsentant) 



 

 

  

 
 


